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Zápis č. 05/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 15.5.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Lejsek, J. Kmoníček, V. Nidrle, L. Ott, 

F. Pluhař, J. Vik 
Omluveni: L. Ruprich 
Příští zasedání:  11.6.2024 od 16:00 – změna proti původnímu termínu, zasedací 

místnost TJ Slavia 
 
 
Oprava minulého zápisu – úkol „Ve spolupráci s M. Houšťkem …“ má správně číslo 2/4/2024, 
nikoliv 1/04/2024. 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Závěry valné hromady KVS 
3. Závěry valné hromady ČVS 
4. Návrhy na vyhodnocení sportovců KVS 
5. Soutěže v beachvolejbale v kraji 
6. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.6.). 
V květnu nebo na začátku června se uskuteční závěrečné jednání pracovní skupiny. 
Výsledná zpráva se zpracovává, předpokládá se dodržení termínu. 
Úkol trvá. 

• 1/03/2024 – Rozeslat oddílům / klubům tabulku (poznámka – účasti v minivolejbalových 
turnajích v roce 2023) k vyplnění (T. Jirásek, 20.4.). 
Rozesláno klubům, termín vyplnění stanoven na 31.5. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 1/04/2024 – Připravit postup vyřešení připomínek ze zprávy KRK KVS přednesené na VH 
KVS (J. Kmoníček, 30.4.) 
Úkol trvá, termín změněn na 11.6. 

• 2/04/2024 – Ve spolupráci s M. Houšťkem zformulovat mail k situaci s první třídou mužů 
a odeslat ho předsedům OVS. (V. Nidrle, 30.4.). 
Rozesláno, adresáti požádáni o odpověď do 31.5. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/04/2024 – Analyzovat situaci a v závislosti na tom oslovit generálního sekretáře ČVS 
ohledně obsahu a formy účetních dokumentů vystupujících z VISu (J. Kmoníček, 30.4.). 
Úkol trvá, termín změněn na 11.6. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 30.6.:  
8. Přehled družstev v krajských a okresních soutěžích – statistické hlášení – předsedům 

okresů a vedoucím soutěží bude rozeslána loňská tabulka k aktualizaci. 
9. Návrh textové části rozpisů soutěží řízených KVS (zašlete jen pokud došlo ke 

změnám oproti odsouhlasenému rozpisu 2023-24) – nepředpokládáme změny.  
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ad 2 – Závěry valné hromady KVS 
Valná hromada proběhla dle programu uvedeného na pozvánce. Schváleny, resp. vzaty na 
vědomí byly zpráva o činnosti, zpráva o rozvoji volejbalu v kraji, zpráva o hospodaření a návrh 
rozpočtu (ty za nemocného hospodáře okomentoval J. Vik), revizní zpráva, zprávu o činnosti 
úseku mládeže. Valná hromada potvrdila doplnění revizní komise o M. Sršně z pozice 
náhradníka. Zvolila delegáty na VH ČVS (V. Anděl, M. Houštěk, T. Jirásek, P. Klár, M. Labašta, 
J. Lejsek, V. Nidrle, J. Vik). ČVS na VH KVS za omluveného předsedu M. Pakostu zastupoval 
J. Lejsek. Na závadu byla neúčast čtyř delegátů s hlasem rozhodujícím – k tomu J. Lejsek 
apeluje na zajišťování maximální účasti, což bude zvlášť důležité na volební valné hromadě 
příští rok. Každopádně okresní svazy by neměly vybírat takové delegáty, u kterých už předem 
je známo, že se nebudou moci zúčastnit.  Na popud OVS Náchod byl zadán úkol (viz výše) 
pokusit se získat další týmy I. třídu mužů – k tomu V. Nidrle – podle prvních reakcí ze strany 
oslovených družstev příliš velkou šanci nevidí. 
Úkol 1/05/2024:  Vyřídit formality spojené s doplněním M. Sršně do KRK KVS 

(zápis v rejstříku). 
Termín:  31.5. 
Odpovídá/odpovídají:  J. Kmoníček 
 

ad 3 – Závěry valné hromady ČVS 
Jednání se konalo 11.5. v Praze. Projednány byly body uvedené na pozvánce. Schváleny byly 
zpráva o činnosti a rozvoji volejbalu, o hospodaření a výhled rozpočtu a zpráva revizní komise. 
Schváleny byly změny ve stanovách ČVS, změny soutěžního, registračního, přestupního 
a disciplinárního řádu, směrnice o školení a jmenování trenérů, rozhodčích a školitelů. Po delší 
a bouřlivější diskusi byl schválen statut asociace beachvolejbalu, soutěžní řád a reprezentace 
ČR v beachvolejbalu a kontrolní činnost v ČVS. Všechny směrnice budou umístěny na webu 
ČVS. Potvrzena kooptace Anety Havlíčkové do výboru ČVS. Byla odvolána stávající arbitrážní 
komise a následně po schválení jednacího řádu této komise zvolena nová pětičlenná. 
Schváleny zásady financování KVS a OVS. Jednání se zúčastnilo všech osm delegátů 
Královéhradeckého KVS. 
K tomu J. Vik – s podivem je, že část podkladových materiálu ke schvalovaným směrnicím 
přišla až 7.5., pochybuje, že se s nimi všichni ti, kteří hlasovali pro přijetí, stihli seznámit. 
Fungování mandátové komise při sčítání hlasů pro, proti a zdržel se bylo proti minulým rokům 
podstatně horší, vrcholem bylo konstatování jedné členky, že pro je v jí sčítané části sálu „asi 
dvaašedesát“ delegátů. Podle jeho názoru se ukazuje, že prosazená dvoustupňová 
organizační struktura svazu funguje v letech, kdy se nevolí do výboru ČVS, pouze formálně 
a každoroční pořádání valné hromady určitě něco stojí. Výše zmíněná „delší a bouřlivější 
diskuse“ proběhla v podstatě jen a pouze mezi členy asociace beachvolejbalu, kde jeden 
z nich vystoupil s návrhem statut asociace neschvalovat, protože nebyl s nikým v asociaci 
projednán, následovala odpověď předsedy ČVS a několik dalších vystoupení hlavně ze strany 
zástupců pražského KVS a až potom vystoupil předseda asociace Meruna a řekl, že on se na 
tvorbě dokumentu podílel. Vrcholem bylo vystoupení člena výboru ČVS Maříka, který má gesci 
za beachvolejbal a který před úplným koncem valné hromady přednesl svoje prohlášení, že 
on se na tvorbě také podílel. Rozpor byl také v prezentaci písemně předané zprávy KRK ČVS, 
kde bylo řečeno, že došlý podnět od Kateřiny Hankové z České Skalice týkající se fungování 
okresních volejbalových svazů v působnosti našeho KVS byl předán naší KRK. Ta o ničem 
neví, v písemném tvaru zprávy rozeslaném delegátům valné hromady je ovšem informace, že 
bylo paní Hankové sděleno, aby se naši KRK obrátila. 
Úkol 2/05/2024:  Požádat předsedu KRK ČVS o vysvětlení rozporu mezi zprávou 

zaslanou delegátům a prezentací na valné hromadě ČVS. 
Termín:  31.5. 
Odpovídá/odpovídají:  V. Nidrle 
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Ve vazbě na nedostatečnou znalost všech okolností týkajících se schvalování statutu asociace 
beachvolejbalu bylo dohodnuto, že jak předseda KVS, tak místopředseda jako člen výboru 
ČVS ještě zintenzivní informování členů výboru KVS o dění v ČVS 

ad 4 – Návrhy na vyhodnocení sportovců KVS 
Návrhy na vyhodnocení hráček a hráčů ze strany úseku mládeže byly schváleny, po diskusi 
bylo také schváleno ocenění trenérek a trenérů. Kromě sportovkyň sportovců, trenérek 
a trenérů budou oceněni v rámci vyhlášení také jubilantky a jubilanti, jejich seznam byl zvážen 
a ti k ocenění vybráni. Jejich seznam bude předán J. Lejskovi, aby nechal vyrobit plakety 
s příslušnými štítky (jméno, věk). 
Občerstvení z restaurace Slávka, ceny pro vyhlašované a účast moderátora zajistí J. Lejsek. 
Bude mu zaslán loňský seznam hostů a dalších pozvaných, aby ho pro podmínky letošního 
vyhlášení korigoval, chtěli bychom kromě funkcionářů pozvat i někoho ze známých hráček 
a hráčů (uvažování jsou J. Štokr nebo A. Holubec a A. Havlíčková). Pozvánky připraví J. Vik, 
bylo dohodnuto osobní oslovení některých hostů. 

ad 5 – Soutěže v beachvolejbale v kraji 
Nominace na olympiádu dětí a mládeže je vyřízena. 
T. Jirásek komunikuje s J. Holčíkem o možnosti uspořádat na hřišti SK Sportpark HIT 
jednorázový turnaj pro chlapce í dívky. Dle sdělení J. Holčíka mu časové možnosti neumožní 
uspořádat turnaj dříve než v červenci, ale jedná s kolegou, který by mohl pořádat dříve. 
V souvislosti s novelou statutu asociace beachvolejbalu zvažujeme, že by se J. Holčík stal 
naším zástupcem v asociaci a převzal místo krajského garanta beachvolejbalu (od T. Jiráska) 
– bylo s ním předběžně jednáno. Protože chceme zvýšit pozornost věnovanou beachvolejbalu, 
nebylo by od věci, aby se zástupce beachvolejbalu účastnil jednání výboru, případně se po 
volbách v příštím roce stal přímo členem výboru 

ad 6 – Různé 
V. Nidrle: 
- zúčastnil se 23.4. vyhlášení nejlepších sportovců kraje, 
- potvrdil a odeslal na ČVS smlouvu o základní podpoře KVS ve výši 215.000,- Kč (omylem 

nebylo zohledněno odečtení již poslaných 10.000, bude vypořádáno při nejbližší 
příležitosti), 

- byla vyhlášena podpora projektů mládeže KVS 2024, projekty je nutno odevzdat do 31.5., 
zajistí místopředseda a hospodař KVS, 

- na 12.6. je svolána valná hromada krajského sdružení ČUS, výbor KVS nominuje V. Nidrle 
jako svého zástupce, 

- na zářiové schůzi by se stávající členové výboru KVS měli začít vyjadřovat k tomu, zda 
budou chtít kandidovat i na příští volební období. 

J. Lejsek: 
- Úsek mládeže navrhuje pro stáž do Belgie následující sestavu: A. Rybová a O. Kodym 

(Slavia HK), M. Chráska (Červený Kostelec), M. Němeček (Hronov), D. Souček (Červený 
Kostelec), T. Erben (Kvasiny), S. Pantůček a J. Pantůček (Réma RK), J. Červinka (Sport 
RK), T. Charousková (Jičín), V. Špicar (Nová Paka) a jako organizátoři pojedou J. Lejsek 
a P. Klár. Výbor KVS s návrhem souhlasí. Vyřizování žádosti o grant běží, rozpočet akce 
je 150.000Kč. Pokud žádost o grant nebude úspěšná, budou se trenéři podílet na 
nákladech částkou 5.000Kč, zbytek bude vyrovnán z rozpočtu KVS. Trenéři budou jednak 
podepisovat prohlášení, že s tímto postupem souhlasí, po uskutečnění akce proběhne 
workshop všech zúčastněných a dále budou požádáni o spořádání jednoho až dvou 
trenérských seminářů ve svých okresech, kde seznámí se získanými poznatky. 

- Informoval o postupu k vytvoření statutu krajské volejbalové akademie mládeže. Proběhla 
jednání na úrovní kraje (M. Červíček, A. Štěpánek) a ČVS (M. Pakosta). Chystá se jednání 
s primátorkou města HK P. Springerovou, kterého se zúčastní V. Nidrle a J. Lejsek. Jedná 
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se o kategorie dívek a chlapců Benjamínků (6. - 7. třída) a krajské reprezentace (8. - 9. 
třída). Počítá se se svoláním schůzky s rodiči v září, kde budou s činností akademie 
podrobněji seznámeni. Trenérské obsazení dosud není finalizováno, i když u chlapců se 
určitě zapojí T. Erben, J. Holčík a A. Holubec. Počítá se s finančním ohodnocením 
trenérek a trenérů, nicméně bude třeba činnost v akademii skloubit s vlastním 
zaměstnáním. Členové výboru rovněž zváží, kdo by pro zapojení se připadal v úvahu 

- V případě krajských reprezentací se uvažuje o tréninkovém objemu do 120 hodin + 30 
hodin soustředění, součástí budou regenerace, fyzioterapie a nastavení správné 
výživy, počítá se s mezinárodní spoluprací v rámci projektu Česko-polské spolupráce.  

- U kategorie Benjamínků se uvažuje tréninkový objem až 50 hodin + 30 hodin 
soustředění, součástí rovněž budou regenerace, fyzioterapie a nastavení správné 
výživy. Srovnávání bude probíhat formou turnajů. 

- Navrhl odměnu 6.000Kč pro vedoucího soutěže Královéhradeckého poháru, výbor KVS 
s návrhem souhlasí. 

- Požádal o dodatečné schválení cestovního příkazu na jednání a spolupráci v Polsku (dvě 
osoby, účtovány náhrada za použití motorového vozidla, ubytování a stravné pro jednu 
osobu). Výbor s proplacením souhlasí, nicméně pro příště požaduje schvalování předem. 

J. Kmoníček: 
- Navrhl odměny pro lektory a pořadatele školení rozhodčích ve výši 8.400 Kč a 9.450Kč, 

výbor s vyplacením souhlasí. 

V. Anděl: 
- Včera byla dokončena teoretická část školení, z patnácti přihlášených se zúčastnilo 

čtrnáct, z toho čtyři na druhou třídu. V sobotu při turnaji v Lupenici proběhne praktická 
část. 

F. Pluhař: 
- Školení trenérů v roce 2025 se bude konat v termínu 12.6. - 15.6., nebo 19. 6. - 22.6., 

druhá část 27. 6. - 29.6. 2025. Na tyto termíny budou domlouváni lektoři.  
- Dopis pro předsedy OVS a trenéry, kteří tuto informaci požadovali, bude rozeslán v měsíci 

červnu 2024. 
Úkol 3/05/2024: Rozeslat informaci o školení trenérů v roce 2025. 
Termín: 30.6. 
Odpovídá/odpovídají: F. Pluhař 

T. Jirásek: 
- Oslovil ho Roman Ptáček s námětem, že kraje na západě Čech hrají svoji pohárovou 

soutěž mladších žákyň a že by bylo možné pokusit se o něco takového v našem regionu. 
Přislíbil, že zjistí zájem krajů Pardubického a Libereckého. 

J. Vik: 
- Obě družstva dospělých v kvalifikacích uspěla, Sokol Staré Město obsadil v Havlíčkově 

Brodě druhé místo, hradecká Slavia B ve Chvaleticích vyhrála. Ta se do druhé ligy 
přihlásí, Staré Město s největší pravděpodobností nikoliv. 

- Byl odehrán kvalifikační zápas seniorek o postup do finále MČR mezi hradecký DTJ 
a Hronovem. Vyhrál Hronov a jako postupující byl okamžitě D. Bártové nahlášen, poněkud 
překvapivé bylo, že z našeho kraje je mezi účastníky i Orel HK a z Ústeckého kraje startují 
dokonce tři družstva. Je jasné, že se k striktnosti dodržování rozpisu bude přistupovat 
volněji než v extraligách, nicméně zde je způsob výkladu poněkud alarmující. Jedná se 
snad o oficiální soutěž, ČVS na ni zřejmě uvolňuje nějaké peníze a zmatky, které ji 
provázejí od začátku (v okamžiku, kdy rozpis přišel už se říkalo, že finále je naplněné), by 
měly být odstraněny. Naše družstva obsadila deváté (Orel HK) a desáté místo (Hronov), 
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v zápasu o to deváté vyhrál Orel rozhodující tiebreak 16:14. 
- Do konce května bude rozeslán mail potenciálním vítězům druhých tříd, zda mají zájem 

o postup. 
- Jsou připraveny dokumenty k přihláškám do soutěží dospělých i mládeže. V tom týkajícím 

se mládeže je na zvážení, zda nepřidat bod o elektronickém zápis – návrh bude v nejbližší 
době odeslán vedoucím soutěží mládeže. 
Úkol 4/05/2024: Zaslat vedoucím soutěží mládeže návrh 

dokumentu k přihláškám do nového ročníku 
soutěží. 

Termín: 18.5. 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

 
Zapsal: J. Vik 


